
Dagsorden - Skolebestyrelsesmøde 
Skolecenter Jetsmark 

 
Onsdag den 24. januar 2018 klokken 19.00 – 21.30 

 

 
 
Deltagere: 
Rikke Olssen (formand), Kjeld Hedegaard (næstformand), Lotte D. Mortensen 
(forældrerepræsentant/specialafd.), Dorte Ankerstjerne (forældrerepræsentant), 
Janni Ladefoged Kristiansen (forældrerepræsentant), Pernille Schou 
(forældrerepræsentant), Louise Justesen (medarbejderrepræsentant, Pandrup), 
Inge-Lise Thomsen (medarbejderrepræsentant, Kaas), Jakob Voldby (skoleleder, 
sekretær), Henrik Møller (afdelingsleder) 
 
Fraværende/afbud: Lotte D. Mortensen og Kjeld Hedegaard 
 
Referent: Henrik Møller 
 
1. Referat 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 19.00-19.10 
 
Proces og rammer for referatskrivning ift. kommende møder og generelle 
rammer/forventninger til arbejdet i skolebestyrelsen, fx imellem møderne. 
 
Referat: 

● Referatet gøres færdigt efter hvert punkt. 
● Referat af punktet læses op efter færdiggørelse af punktet.  

 
2. Nyt og opfølgning ift. elevrådet 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 19.10-19.20 
 

● Nyt fra elevrådet 
● Opsamling fra sidste møde 

 
Referat: 

● Toiletterne er fortsat uhygiejniske på Kaas afd.,det samme gør sig gældende 
på Pandrup afd. Rengøringen og Jakob er i løbende dialog omkring 
toiletternes hygiejne og der gøres rent dagligt som der skal, men eleverne 
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sviner hurtigt toiletterne til igen, nogle i særlig høj grad. Elevrådsrep. vil bringe 
det på dagsordenen på kommende elevrådsmøder i forhold til hvilke tiltag 
eleverne selv kan gøre for at forbedre dette.  

● Elevrådet ønsker mere personale på gangene i frikvarterene (Kaas) for at 
skabe mere ro. Det er pt. 3 gårdvagter inde og 4 gårdvagter ude. Der drøftes 
om eleverne kan komme med forslag til aktiviteter eller hvad der skal til, for at 
skabe mere ro på gangene, uden at der nødvendigvis skal være mere 
personale til stede. 

● Elevrådet har tidligere ønsket mere info om. fx. vikarer, terminsprøver. Elever 
føler sig imødekommet. 

● Ringetiderne er problematiske for nogle efter skole. Busserne kommer for 
tidligt. Det betyder, at flere elever (overvejende for linjeeleverne) skal gå tidligt 
fra sidste time eller vente ca. 30 minutter på bussen. Skolen har været i dialog 
med NT, men det er pt. det bedste tilbud. En løsning kunne være, at bruge 
den 10 minutters pause mellem de sidste to lektioner til undervisning. På den 
måde kan eleverne gå 10 min før.  

○ Jakob bringer det med på afd. møde. 
●  

 
3. Nyt fra Formanden 
ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 19.20-19.30 
(Referat med kursiv) 
Opfølgning fra tidligere møder: 

● Fordeling af klasserne mellem de forældrevalgte - se bilag 
○ De forældrevalgte er kontaktperson for kontaktforældreren i 

klasseforældrerådene. Forslaget er vedtaget og kommer på intra og er 
vedlagt referatet.  

○ Der laves senere et oplæg til forældre og forældreråd ift kontakt og 
samarbejde med skolen og  skolebestyrelsen, det behandles på næste 
møde. 

● Brug af mobiltelefoner - er der kommet info på hjemmesiden eller har vi brug 
for nogle overordnede retningslinjer? 

○ Der er ikke kommet retningslinjer på intranettet. Der er sendt en 
forældrebesked ud på mellemtrinnet i Kaas vedr. brug af mobiltelefon. 

○ Der kommer retningslinjer i dokumentet “Rundt om SCJ” vedr. brugen 
af telefon i skolen.  

● Spørgsmål til tilstedeværelsespolitik/tilsyn med eleverne og retningslinjer for 
frikvartererne (ude/inde og udenfor skolen)? 

○ Informerer skolen om retningslinjerne for dette?  
■ i indskolingen er eleverne ude i begge pauser. 
■ på mellemtrinet er eleverne ude i ti pausen og frit valg i 12 og 14 

pausen. 
■ i overbygningen er det op til lærerne. 

○ Dette  kommer med i dokumentet “Rundt om SCJ”. 
● Spørgsmål til baggrunden for at der i nogle klasser opleves kønsopdelt idræt i 

udskolingen? 
○ Der er ikke kønsopdelt undervisning i udskolingen. Der kan være tale 

om holddeling på baggrund af pædagogiske årsager. 
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● Hjemmesiden generelt?  
○ Vi opdaterer fortsat hjemmesiden løbende. 

 
3. Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter 
Ansvarlig: Jakob Voldby og medarbejderrep., klokken 19.30-19.45 
(Referat med kursiv) 

● Seminar 
○ SCJ skal på seminar den 13. - 14. april fra kl. 12-12. Her er 

sammenlægningen af faserne på dagsorden. 
○ Eleverne er derfor uden personale fredag den 14. fra kl. 12-14/15. Der 

drøftes om skolebestyrelsen sammen med kontaktforældrene, kan lave 
et oplæg til hvordan der i disse timer, kan laves et kvalificeret tilbud til 
indskolings -og mellemtrinseleverne. Udskolingseleverne kan arbejde 
selv i tidsrummet. SFO’en holder lukket efter kl. 14 med mindre det 
giver for store udfordringer. 

○ Skolebestyrelsen forbereder et oplæg til næste skolebestyrelsesmøde. 
● Samling af faserne: 

○ Jakob har netop skrevet en up-date på intra, som er sendt ud til elever, 
forældre og personale. Når der er nyt skriver Jakob ud. 

■ Det er vigtigt, at disse nyheder ses af alle. At beskeden evt. 
sendes som en direkte besked. 

○ Skolen er fortsat i proces omkring sammenlægningen.  
● Nye ansættelser: 

○ Jakob orienterer om barselsvikarer. 
○ Der er en ledig stilling som pædagog i specialafd. 

● Medarbejderne: 
○ Fortæller at det stadig er en god arbejdsplads :-) 
○ B-gangen er blevet tømt i forbindelse med sammenlægning. Mandag 

den 29. jan. starter håndværkerne med at lave ny SFO på B-gangen. 
 
4. Godkendelse af budget 2018 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 19.45-19.55 
(Referat med kursiv) 
Gennemgang af budget 2018 med henblik på at godkende budgettet på dette 
budget-års første møde. 

- Jakob orienterer om regnskabet 2017.  
- Regnskabet balancerer - med positivt resultat og der er planmæssigt afviklet 

på skolens gæld. Gælden skal være afviklet inden udgangen af 2020, og det 
er meget realistisk at målet nås. 

- Jakob fremlægger budgettet for 2018. Bestyrelsen godkender budgettet. 
 
5. Vision, Værdier og principper 
Ansvarlig: alle, klokken 19.55-20.55 
 
Skolens ledelse og medarbejdere har arbejdet med Skolens Vision og værdier. Se 
tidligere oplæg i skolebestyrelsens mappe på Google Drev > vision og værdiregler  
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Skolebestyrelsen bedes drøfte og beslutte hvordan der arbejdes med det blandt 
forældre og elever. Principperne skal stå ovenpå skolens vision og værdier. De 
første principper vi tager fat i, er:  
● Princip for fællesarrangementer for eleverne i skoletiden, lejrskoleophold, 
udsendelse i praktik m.v.  
● Princip for kontaktforældre  
● Princip for undervisningens organisering  
 
Skolebestyrelsen bedes drøfte inspirationsprincipperne (ligger i Google Drev > 
principper). Vi arbejder med dem med henblik på at kunne finjustere og godkende 
dem på mødet - ellers vælges hvem der arbejder videre og kvalificerer oplæggene til 
næste gang. Som forarbejde til principarbejdet, kan reflektionsskema benyttes.  
 
Referat: 
Princippet om fællesarrangementer og undervisningens organisering er 
gennemarbejdet og godkendt og kommer på skolens hjemmeside 
 
Princip for kontaktforældre er på dagsordenen til næste skolebestyrelsesmøde. 
 
5. Eventuelt 
Ansvarlig: alle, klokken 20.55-21.00 
 
Punkter til kommende skolebestyrelsesmøder: 

- IT i skolen. Retningslinjer for brugen af chromebooks. 
- Kvalitetsrapport og skoleudviklingsplan 
- Skolens Venner? 
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